
 

 

Styrelseprotokoll nr 5 IK Cyrus 
Styrelsemöte 2022-12-13 kl 18.00 – 20.30 Kansliet 

Närvarande:  ordförande  Mats Berggren 

 Sekreterare  Ingalill Hafström 

 Spelar o ledarvård Maria Thorsell   

 Tävling o Cuper Annelie Kempe 

 Damer  Moa Bengtsson 

 Damer   Matilda Gunnarsson 

 Media/profil   Stefan Carlsson 

  

Förhinder:  Sponsring  Lena Sumedrea 

 Kassör  Carl-Johan Timén 

  Junior/senior  Mikael Sundelius 

 Ungdom  Sajma Komarica Rylander   

   Tore Wilhelmsson 

  

§ 23 Inledning  
 Ordförande inleder och konstaterar att dagordningen godkänns. 

    

§ 24 Rapporter och Information från ansvarsområdena  

 24:1 AU – Bowling – Stugan 
  Inget att rapportera denna gång 

 24:2 Ekonomi 

 a) Kassör signalerar via ordförande att fortfarande tufft läge då 

  intäktssidan släpar efter.  

 

 b) Ordf har sökt ett återstartsbidrag efter pandemiavbrott från kommunen 

  och som gav 16 000. 

  

.   c) Bambusa resultatet är ej helt klart, men runt 50 000. 

 



 d) En ny idé att göra ngt under en sommarvecka för personer med 

  funktionsnedsättning uppe i Cyrus stugan. Kan även bli en ingång för 

  våra ungdomar till sommarjobb – Ingalill tar den bollen. 

 

  

 24:3  Sponsring 
  Sponsring – Stefan har en idé om att ta fram ett nytt paket för att skapa 

  intresse först och främst internt. 

 

  

 24:4 Marknad och Profil 
  Vi har lite för stora utgifter för Profilkläder, de blir hängande i kansliet 

  och ”blir över” Kläderna behöver beställas tillsammans i sitt lag under 

  en period för att man ska uppnå minimikrav på 5 lika produkter. Vi 

  behöver styra  vilka produkter vi ska hantera så här. Förslag är att införa 

  2 försäljnings  perioder en i april/maj i samband med avslutningen och 

  en i oktober när säsongen startat arrangeras via föreningen genom 

  kansliet.  

  Stefan stämmer av med Emanuel innan beslut fattas och en rutin 

  upprättas som förs in i årshjulet av Stefan. 

  Förslag att återigen uppmärksamma via facebook och laget.se

   att man kan köpa julklappar billigt, en ny drive via kansliet. Snabba ryck 

  med en notis, Marco eller Stefan  

  

 

 24:5 Damer 

  Det går bra med lagen och spelet, vinner mycket. Träningsfliten 

  varierar. Alla trivs. Det har varit lite oklarheter i ledarstaben, brister i 

  kommunikationen mellan damer och herrar då ledare varit aktuell för 

  båda lagen. Rajala stannar på herrsidan vilket alla är nöjda med.  

  Damerna vill reklamera sina matchtröjor då trycket släpper. Vi 

  bestämmer att kolla om fler har samma bekymmer. Mats och Stefan tar 

  detta direkt med Stadium och Emanuel.  

 

 24:6 Herrar 
  Rapport via Mats hur ledarstaben ser ut.  

  Mikael S och Joakim R har coachat div 4 laget. Agge, Pavic och Göpert 

  ansvarar för div 3 gängets matcher. 

  Lite väl många uppskjuta matcher, blir väldigt ojämt. 

  Mikael S ger följande skriftliga rapport: Träningsnärvaro känns som den 

  pendlar upp och ned.  



  En gemensam träning genomfördes med IK Cyrus A och Junior samt 

  Hallbys HB78. Superbra träning med fart och spel där alla tog i, kommer 

  mer sådant framöver. 

   - Division 4 ”var vi” serieledare men tappade 2p då det visade sig att 

  William Göpert hade spelat A-lagsmatch och deltog mot Falköping som 

  överklagade. Ligger 3:a 

  - A-lag segrade och ligger 5:a i serietabellen. 

 24:7 Juniorer  

 a) Skriftlig rapport från Mikael S. 

  Samarbetet mellan Cyrus och Hallby fungerar bra. Alla får speltid och 

  vissa får mer i Elit-nivå. 

  Spel i division 4 med minst 6st juniorer och komplettering med 

  seniorspelare. Eloge till Oscar Svantesson (född 03) i A-laget, han har 

  även stöttat juniorer och division 4 när vi har haft brist på spelare vid 

  sjukdom/skador.  

  A-lagsdebut: Simon Wåtz född 2005 gjorde debut med mycket gott 

  resultat. Läget i laget:  

  Vi försöker göra så alla får spela så mycket som möjligt. Serie Elit har vi 

  börjat med två stycken förluster. Serie 1 har vi börjat med en vinst och 

  en oavgjord. 

  Läget i laget: - Junior Väst är vi obesegrade i serien och ligger 2:a 1p 

  efter Sävehof. - Junior Elit är en tuff serie som vi ligger sist i, det går 

  tungt men nyttig att spela i. 

 

 b) Damjuniorer  

  Inget att rapportera. Bra om juniorerna ger en skriftlig info också 

  liknande herr. Fredrik och Erika är kontaktade. 

 

 24:8 Ungdom 
 a) U – SM p 16. 

  Bra arrangemang positivt med sponsorernas gåva till lagen. Mycket runt 

  om som höjde värdet ”genuint, varmt och vänligt”. Killarna spelade bra 

  och var bara lite otur att man inte gick vidare, jämna bra matcher. 

   

  Inget har hänt sedan förra mötet gällande behovet av tydlighet i 

  samarbetet med Hallby och de båda lagen och nivåanpassning. 

  Samarbetet med Hallby för 06 behöver förtydligas. Det saknas rörelse 

  mellan lagen och spelarna går inte emellan så bra som det var tänkt. 

  Kommunikationsbrister om tydligheten i hur uttag till lagen sker. Har vi 

  olika förväntningar från de båda föreningarna? En träff behöver komma 

  tillstånd för en utvärdering. Uppdrag till Mikael Satt lyssna in vad 

  som fungerat och vad som varit svårt och vad som behöver åtgärdas 

  innan omstart i serien börjar igen efter jul. 

 

 b) Övriga ungdomslag fanns ingen rapport från. 

 

 c)  Uppmuntra lagen att filma sina hemmamatcher 



  Filmning av matcher ska faktureras till Solid sker via Paulina på 

  Idrottsservice. En rutin kan behövas för att det ska flyta på och det finns 

  en viss möjlighet att tjäna lite småpengar till lagkassorna. Vem tog 

  uppdraget att informera och göra en rutin? 

 

 24:9  Handbollsskola 
  Fortsatt så kommer nya barn regelbundet. Julavslutning genomfördes 

  den 10 dec. Många sjuka barn under de senaste veckorna. 

 

 24:10 Ledarvård 
  Inget att ta upp denna gång. 

 

 24:11 Utbildning 
  Inga utbildningar aktuella nu mitt i säsong. 

 24:12 Cuper - Hallbybollen 
  Alla lag är engagerade i Hallbybollen. Verkar som om läget är under 

  kontroll om än lite osäkert, då det är så mycket som måste klaffa. Vårt 

  huvudansvar är Sanda och Huskvarna. Anneli, Maria och Mats har koll 

  på läget och kontakt med lagen som rapporterar in sin planering av 

  bemanning till alla uppgifter de fått ansvar för. Finns några 

  reservpersoner som kan ringas in om sjukdom eller andra  

  akuta läge uppstår. En aktuell telefonlista behöver tas fram så att man 

  snabbt kan nå extra personer.   

  Mycket jobb är det och många som måste ställa upp. En utvärderingen 

  ska göras direkt efter avslutat cup för diskussion om fortsatt ersättning 

  för allt jobb. Mats har kontakten med Hallby och Astrid. 

 

    

§ 25 Organisationsutveckling 
Årshjulet är uppdaterat och överfört till tabellform som en årsplan. Den bifogades till kallelsen för 

detta möte.  Årsplanen behöver fyllas på av alla, så alla aktiviteter kommer med så vi kan ha nytta av 

årsplaneringen. 

Fortsatt allas uppdrag att bidra från sina ansvarsområden. 

 

§ 26 Plan för 2023 års styrelsemöten 
Idrottshuset, Kansliet 18.00 – 20.00 

31 jan, 7 mars, 11 april, 16 maj, 22 aug, 3 okt, 31 okt, 28 nov. 

 

Den 2 sept Kick off för hela styrelsen och alla ledare i handbollen. 

Årsmötet i ? sept Cyrusstugan. 

 

Arbetande arbetsgrupper och andra träffar genomförs därutöver utifrån behov. 



§ 27 Avslutning 
Mats avslutar mötet och vi önskar varandra God Jul och mycket gott arbete i föreningen över 

helgerna. Tipspromenad på annandagen och Hallbybollen i samband med 13:e helgen. 

 

 

 

Ingalill Hafström   Mats Berggren 

sekreterare    ordförande 

 


